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Z A P I S N I K 
 

6. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 25.1.2017 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Marko Močnik, Marko Obid, Borut Eržen, Erik Serjun, Franc Tušar, 

Marko Trček, Borut Pirih. 

Opravičeno odsotni: Bogdan Brus, Vanja Zajc, Jože Močnik. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Marko Močnik, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 5. redne seje sveta z dne 3.11.2016. 

2. Proračun Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2017. 

3. Kabelski sistem Cerkno – zaračunavanje vzdrževanja oz. najema. 

4. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Marko Močnik je članom povzel zapisnik 5. redne seje z dne 3.11.2016. 

Borut Pirih je podal informacijo oz. stališče Odbora za javne finance, proračun in investicije 

glede prodaje zemljišča v Logu, ki je v lasti KS Cerkno. In sicer, da se najprej določi velikost 

zemljišča, ki bi se prodal, potem se ga oceni in šele nato odloči o prodaji ali oddaji v najem. 

Marko Močnik je še dodal, da je tisto zemljišče v prostorskih aktih opredeljeno za potrebe 

civilne zaščite. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Potrdi se zapisnik 5. redne seje sveta KS Cerkno z dne 3.11.2016. 

 

 

AD 2 

 

Valerija Močnik je pod drugo točko na kratko podala obrazložitev prihodkovnega in 

odhodkovnega dela proračuna za leto 2017. Povzela je tudi prejete predloge za proračun 2017 

s strani članov sveta. 

Borut Pirih je še dodal, da bi se s strani KS ekološke otoke dalo urediti še z lesenimi ograjami, 

s tem polepšali izgled središča občine. Potrebno si je ogledati možnost ureditve ekološkega 

otoka za občane ulice Pot v Strano. 



Erik Serjun je povedal, da bi bilo na cesti v Škofje potrebno vgraditi betonske kanale ter 

urediti kanalizacijo pod vasjo Čeplez. Še vedno pa tudi ni urejen propust pri rezervoarju v 

Čeplezu, v katerega bi stekala voda ob čiščenju rezervoarja. 

 

Franci Tušar je bil mnenja, da bi občina kot upravljalec vodovodnih sistemov, morala 

obveščati predstavnike krajevnih skupnostih po vaseh o investicijah in vzdrževanih na 

vodovodih. V nadaljevanju je še dodal, da bi bilo na rajdi v Planini pri Obid Danilu potrebno 

montirati še eno javno svetilko. 

 

Marko Trček je vprašal kje je ostal projekt pokritja prostora pred mrliško vežico. Predlagal je, 

da bi se pod lipo pri mrliški vežici postavilo klopco, lahko tudi tisto, ki je na novem delu 

pokopališča in je bila letos obnovljena, ker je tam nobeden ne uporablja. 

 

Marko Močnik je povedal, da si je prostor pred MV ogledal še en arhitekt, vendar se tudi ta ni 

znal opredeliti, kako bi prostor pokrili, da bi spadal v prostor. Njegovo mnenje je, da bi bilo 

najbolje začeti s projektom novogradnje mrliške vežice, ker obstoječo prekriti, dodati streho 

pred vežico, prvič ne bo šlo ker KS ne bo dobila ustreznih dovoljenj, drugič pa tudi izgleda ne 

bo. Glede na višino investicije novogradnje bo projekt morala peljati in financirati Občina 

Cerkno. 

 

Franci Tušar je dodal, da bi prostor pred MV morali pokriti s strani KS, kar tudi nebi smel biti 

prevelik finančni zalogaj.  

 

Po predlogu vseh članov sveta KS je bil sprejet sklep: 

Glede na stalno obravnavano problematiko na svetih KS Cerkno glede mrliške vežice, 

prosimo Občino Cerkno za njeno stališče glede pokritja prostora pred mrliško vežico ali 

pričetkom postopka za novogradnjo. 

 

Borut Pirih je v svojem predlogu za proračun 2017 predlagal tudi, da se rezervira sredstva za 

prireditev krajevne skupnosti v katero bi združili prireditve: Tekmovanje v kuhanju  

smukavca, Pihnfest in Festival rokodelstva. Poleg nosilnih društev posamezne prireditve bi se 

k aktivnemu soustvarjanju programa povabilo tudi ostala zainteresirana društva. Gre za 

prireditev »Cerkno moje mesto« v sklopu katere se izvede in promovira zgoraj omenjene 

prireditve oz. festivale.  

 

Ostali člani so strinjali, da se za ta namen v proračunu rezervira 7.000 EUR. 

 

Marko Obid je za konec predlagal še, da bi se s strani KS kupilo par stojnic, katere bi lahko 

koristila KS, občina in društva za različne namene. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Proračun KS Cerkno za leto 2017 se potrdi, s tem da se poleg predlaganih postavk 

vključi še: 

 povečanje postavke 211309 Novogradnja pločnika Stara Eta – Mostanija za 10. 000 

EUR, 

 povečanje postavke 211404 Promocija krajevne skupnosti na 7.000 EUR, 

 povečanje postavke 211505 Ureditev ekoloških otokov za 3.000 EUR, 

 povečanje postavke 211507 Tekoče vzdrževanje kanalizacije na 1.114 EUR, 

 povečanje postavke 211604 Tekoče vzdrževanje vodovodov na 1.797 EUR, 

 povečanje postavke 211602 Vzdrževanje pokopališča za 5.000 EUR, 



 povečanje postavke 211611 Mrliška vežica Cerkno za 6.000 EUR, 

 povečanje postavke 211615 Celostno urejanje naselja za 10.000 EUR 

 

 

AD 3 

 

Pod tretjo točko je Valerija Močnik na kratko predstavila predlog povišanja cen za 

uporabnike. Prihodki iz tega naslova se manjšajo, ker se povprečno 3 naročniki na mesec 

odjavijo od naročnine, odhodki pa večajo zaradi zastarelega sistema, ki iz leta v leto potrebuje 

več vzdrževanja. S 1.1.2017 se bo začela uporabljati pogodba o vključitvi radiodifuznih 

programov POP TV, KANAL A, BRIO, OTO, KINO v sistem operaterjev. Predmet pogodbe 

je dogovor pogodbenih strank POP TV, d.o.o. Ljubljana, Kanal A d.o.o., KaTe Nova Gorica o 

vključitvi linearnih radiodifuznih televizijskih programov POP TV, KANAL A, BRIO, OTO, 

KINO v SD in HD tehnologiji v sistem operaterjev v nabor televizijskih storitev. 11. člen 

pogodbe operaterjem določa mesečni znesek, ki jo operater plača za razširjanje televizijskih 

programov, za katerega so se stranke v tej pogodbi dogovorile, da operater pravice za njegovo 

razširjanje pridobi odplačno.  

Za razširjanje Televizijskih Programov so dogovorjene naslednje odmene za NAROČNIKA:  
 od 1. 3. 2017 do 30. 06. 2017 – 1,50 €/NAROČNIKA brez DDV mesečno oz. 1,83 EUR z DDV, 
 od 1. 7. 2017 do 31. 12. 2017 – 2,33 €/NAROČNIKA brez DDV mesečno oz. 2,84 EUR z DDV, 

 od 1. 1. 2018 do 31. 12. 2018 – 3,00 €/NAROČNIKA brez DDV mesečno oz. 3,66 EUR z DDV, 

 po 1 .1. 2019 – 3,40 €/NAROČNIKA brez DDV mesečno oz. 4,15 EUR z DDV. 

 

Glede na predstavljeno je bil sprejet sklep: 

S 1.3.2017 se storitev vzdrževanje kabelske iz 5,09 EUR z DDV poveča na 8,00 EUR z 

DDV, storitev najem KDS pa iz 11,73 EUR z DDV na 19,00 z DDV. 

 

V nadaljevanju je tekla razprava še o posodobitvi kabelskega sistema, na podlagi katere so se 

vsi člani strinjali, da se na prihodnje seje povabi zainteresirane ponudnike posodobitev 

sistema. 

 

AD 4 

 

Brez razprave. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.10. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik      Marko Močnik 


